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Skrivelse angående barnkonventionen och barns perspektiv i beslutsunderlag 
 
I flera ärenden som behandlats av direktionen på senaste tiden har vi noterat en punkt om att 
ärendet tar hänsyn till barnkonventionen, alternativt barns perspektiv. Ett av dessa ärenden var 
underlaget för upprustning av Norrtälje sjukhus, ett annat var upphandling av välfärdstjänster.  
Barnkonventionen är lag i Sverige sedan 2020 och givetvis är det viktigt att den följs och att 
hänsyn tas till barns perspektiv. I vissa fall känns det dock som att det är en punkt som slängs 
in i beslutsunderlag för att den ska vara där och väldigt sällan beskrivs konkret på vilket sätt 
barns perspektiv har plockats in i underlaget. 
Tidigare har en enhet på Karolinska i Solna haft uppdrag att implementera barnperspektiv i 
hela Region Stockholm. Eftersom vi inte vet hur det ser ut idag skulle vi önska en redovisning 
av; 
 
 

• Vilka kunskapshöjande insatser inom KSON och Tiohundra i och med att barnkonventionen 
blev lag i Sverige. 

• Vilka verksamheter inom KSON och Tiohundra som har barnrättskompetens. 
• Hur barns perspektiv plockas in i beslutsunderlag i kommunalförbundets olika verksamheter. 
• Hur krav på barnperspektiv i avtal med privata utförare följs upp. 
• Vilka behov kommunalförbundet själva ser för att kunna utveckla den obligatoriska punkten 

om barns perspektiv och barnkonventionen i beslutsunderlagen. 
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